



家長通告 2025-2026/248

中六級 E-APP 專上課程申請

敬啟者：

為協助 貴子弟規劃文憑試後的升學路徑，本校特此通知，「專上課程電子預先報名平台」(E-APP) 現已接受 2026-2027 年度專上課程申請。

應屆文憑試考生可於放榜前，預先報讀本地評審副學位及學士學位課程。透過此平台申請，學生有機會在文憑試成績公布前獲得院校的有條件取錄資格。本校強烈建議中六同學積極參與，把握早期申請機會。茲將關鍵日期及安排列明如下：

首輪申請截止日期	2026 年 5 月 19 日 (星期二)
次輪申請截止日期	2026 年 7 月 6 日 (星期一)
報名網址	 www.eapp.gov.hk
使用指南	

如有查詢，請致電 2461 1555 與張鎮良主任或黃邁晴老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二六年一月六日



Parents Circulars 2025-2026/248

Application for E-APP Post-secondary Programmes

Dear Parents / Guardians,

The "Electronic Advance Application System for Post-Secondary Programmes" (E-APP) is now accepting applications for the 2026-2027 academic year.

Candidates sitting for the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) may apply in advance for full-time locally-accredited sub-degree and undergraduate programmes. By applying through this platform, students have the opportunity to receive conditional offers before the release of HKDSE results. We strongly encourage all students to actively participate and seize this early application opportunity. Below are the key dates and arrangements:

First Round Application Deadline:	May 19, 2026 (Tuesday)
Second Round Application Deadline:	July 6, 2026 (Monday)
Registration link:	 www.eapp.gov.hk
User guide:	

For any inquiries, please call 2461 1555 to contact Teacher Cheung Chun Leung or Huang Maiqing.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

2026/01/06